
Protokoll styrelsemöte 2021-09-23

Styrelsemöte 2021-09-23
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Vakant

Stationschef Erika Ansén Ja Marknadschef Agnes Rocksén Nej

Programchef Clara Dahlgren Nej Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Ja Teknikchef Vakant

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Jonathan Smeds Ja

Adjungerade                                             Närvarande från Ledningsgrupp

Nyhetsansvarig Elvira Oberger

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 16:19.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Nora Bohlin som mötets justerare tillika tidshållare.
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§3 Adjungeringar
Ingen adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Sanna och Smilla valdes in som redaktörer och röstade in en ändring i stadgar
där det står hur och när Stationschef får lön. Sedan senaste mötet har
ekonomikum meddelat att vi har tillåtelse att driva en mindre kiosk för
medlemmarna.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Radiomarathon
Den 29e oktober ska vi hålla radiomaraton tillsammans med resterande
studentradiostationer. Vi är därför ansvariga för 1h av denna maratonen.
Ordförande uppmanar styrelsen att nå ut till sändare för klipp och bidrag på
temat i närområdet/vår stad. Det hela ska skickas in innan den 29e.

§9 Broschyr
Rekryteringschef har tagit fram exempel på flyers och broschyrer samt dess
kostnad.

Diskussion angående mängden text i en broschyr (mer eller mindre). Vad vill
de som tar broschyrerna ha utav det? Längre förklaring eller enkel information
samt hur blir det mest effektivt? Mötet håller med om att korta ner texten och
köpa in senare. Rekryteringschef skriver om och presenterar återigen vid
nästa möte.

Flyern gick för 500 för 368, 1000 för 400kr.

§10 Reklam
Hur mycket skall vi ta för reklamspottar i sändningen? Särskilt då vi ofta gör
reklamen åt företaget samt kan erbjuda både livesändning och podcast spot.

Det tidigare förslaget låg på 2000 kr för två veckor men det anser mötet är lite
för dyrt.
Erbjuda längre perioder (en termin) på livesändning (med lägre pris) och
podcast alternativt ett paketpris.
Vad kan det särskilda företaget erbjuda och vad gynnas radion av i längden?
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Alternativ 1:
1500 för en termin på poddar
700 för livesändning
2000 Paketpris
500 för att vi ska hjälpa till att spela in reklam

Alternativ 2:
50kr per vecka, 1000 per hela termin livesändning
1500kr för podd
2000kr paketpris.
250kr för att vi ska hjälpa till att spela in reklam
Alternativt 300kr för att vi ska hjälpa till att spela in reklam

Mötet beslutar att godkänna alternativ 2 med reservation för framtida
ändringar.

§11 Fest
Diskussion angående datum för fest.
23/10 Radiofest
15/10 AW

Skapa evenemang för båda.
Stationschef frågar socialgruppen angående idéer för tema och skapar
evenemang.

§12 Val av firmatecknare för föreningen

Kan mötet besluta att utse David Mellqvist samt Nora Bohlin att oinskränkt
företräda föreningen gentemot Swedbank AB samt att denna är
behörighetsadministratörer och företagsanvändare i föreningens
internetbank?

Kan mötet besluta att utse David Mellqvist 199911246511 samt Nora Bohlin
199805021368 att oinskränkt företräda föreningen var för sig i samtliga
frågor. Denna rätt innebär bland annat, men inte uteslutande, att företräda
föreningen gentemot Swedbank AB samt att utse behörighetsadministratörer
och företagsanvändare i föreningens internetbank?

Mötet beslutar att utse David Mellqvist 199911246511 samt Nora Bohlin
199805021368 att oinskränkt företräda föreningen var för sig i samtliga
frågor. Denna rätt innebär bland annat, men inte uteslutande, att företräda
föreningen gentemot Swedbank AB samt att utse behörighetsadministratörer
och företagsanvändare i föreningens internetbank.
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Mötet beslutar att utse David Mellqvist samt Nora Bohlin att oinskränkt
företräda föreningen gentemot Swedbank AB samt att denna är
behörighetsadministratörer och företagsanvändare i föreningens
internetbank.

§14 Övriga frågor
Stationschef frågar Ekonomichef hur Radiovän 98,9 skall bokföras.
Ekonomichef informerar om att detta kommer lösas men det ska stå
Radiovän 98,9 i betalningen.

Musikhjälpen i samarbete med Radio UF? Stationschef ska fråga vad som
förväntas av radion i sådana fall.

Vad vill vi ha i kiosken?
Wasaknäck, snabbnudlar, ölkorv, små mer kartonger, delicatoboll, kexchoklad
(extrapris)
Ej sådant som snabbt blir gammalt ex. frukt.

Stationschef har fått förfrågan att använda en zoommic på Snerikes
öppningsklubb. Mötet anser att detta är okej men där kravet är att om den går
sönder skall detta ersättas.

§15 Nästa möte
Nästa möte är 7/10 klockan 16:15.

§16 Mötets avslutande
Mötet avslutas 17:28.

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Nora Bohlin
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